
PROTOK6L Nr XXXVilU2022

z sesli Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 23 lutego 2022 r.
w sali OSP w Rybnie pod pzewodnictwem

Pana Piotra Kornatowskiego - Przewodniczecego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Raszkowska - Inspektor ds. Obslugi Rady i Kadr, Zastepca

Kierownika Uzedu Stanu Cywilnego w Uzedzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:55, zakonczon o o godz.12:40

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bieze udzial 14 Radnych

- lista obecnosci stanowi za+acznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wegrzynowski - W6jt Gminy

2.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

3.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

- lista obecnosci stanowi zaqcznik do protokolu

Porzadek sesji:

Ad.1 i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocnosci obrad.

Obrady XXXVlll sesji Rady Gminy Rybno otwozyl o godz. 10:55 Pan Piotr Kornatowski

Przewodniczqcy Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, i2 obrady Rady Gminy sq re.jestrowane za pomocEurzqdzeh

nagrywajqcych d2wiek.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwierdzil, 2e po sprawdzeniu listy obecnosci,

na sali znajduj sie 14 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwaf.

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Pzewodniczacy Rady pzedstawil pozqdek dzienny obrad.

l.Otwarcie sesji.

2.Stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

3.Ustalenie porzqdku obrad.

4.PrryjQcie protokolu z XXXVII sesji Rady Gminy Rybno.

s.Sprawozdanie miedzysesyjne W6jta Gminy.

6.Podjecie uchwal w nast?pujqcych sprawach:

1)zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2022-2037:

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2022 tok,

3) wyra2enia zgody na podwyzszenie kapitalu zakladowego Zakladu Gospodarki Komunalnej w

Rybnie Sp. z o.o.;



4) wyra2enia zgody na sprzedaz nieruchomosci lokalowej wraz z drcgq dojazdowq do nieruchomosci,
polo2onej w miejscowogci Tuczki, stanowiecej wfasnosc Gminy Rybno;

5) wysokosci ekwiwalentu pienlqznego za udzial w dzialaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych,

szkoleniu lub crviczeniu;

6) pzyiecia programu opieki nad zwiezetami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwreEat
na terenie Gminy Rybno w 2022 roku;

7) zmiany uchwaly w sprawie zasad przyznawania oraz wysokosci diet radnych Rady Gminy Rybno;

8) zmiany uchwaly w sprawie zatwierdzenia plan6w pracy Komisji Rady Gminy Rybno na 2022 rok.

T.Wolne wnioski i zapytania.

S.Zamkniecie sesji.

KierujEc nastqpnie zapytanie o propozycje zmiany pozqdku obrad.

Wniosek o zmiane porzEdku obrad : wniosk6w nie wniesiono.

Nastepnie poddal pod gfosowanie pozqdek obrad.

Rada Gminy w gloaowaniu jawnym na ustawowy skhd Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych glrosami:

-,,2a" - 14

-,,przeciw'- 0

- ,,wstzymuj:lcych siQ" - 0

przyjela porzqdek obrad.

Ad.4.Przviecie protokolu z XXXVII sesii Radv Gminv.

Pzewodniczacy Rady poinformowal, 2e protok6l z XXXVII sesji zostal wylo2ony do wglqdu i do czasu

rozpoczecia sesji nie zlo2ono do przewodniczqcego wniosku o dokonanie poprawek do

pzedlczonego projeKu protokolu.

Wzwiqzku tym poddal pod glosowanie protok6l z XXXVII sesji Rady cminy.

Rada Gminy w glrosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnoici 14

Radnych glrosami:

-,,2a" - 14

- ,,pizeciw' - 0

- ,,wstrzymujqcych sie" 4
prryj?h protok6'l z XXXVII sesji Rady cminy.

lmienny wykaz glosowania nad pzyjeciem protokolu stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.5.Sprawozdanie roczne W6ita Gminv Rvbno,

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu W6jtowi Gminy - Panu Tomaszowi

Wegrzynowskiego, kt6ry przedlo2yl roczne sprawozdanie z dzialalnosci .

Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu.

Po zlo2eniu sprawozdania otworzyl dyskusje.

Pvtan nie wniesiono.



Ad.6.Podiecie uchwal w nasteDuiacvch sDrawach

l.zmianv Wieloletniei Proonozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2022-2037

Pzewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sig do Radnego Gzegotza Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Grzegorz Januszewski pzedstawil opinie komisji staNych o projekcie uchwaly

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu proJektu uchwaly pzez WcepzewodniczEcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14

Radnych, glrosami:

- '14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujecych si?"

podjeh uchwale Nr )fiXvtll/288/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Rybno na lata 2022-2037 .

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

2) zmian w budzecie Gminv Rvbno na 2022 rok

PeewodniczEcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Grzegorza Januszewskiego o

pzedstawienle opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Gzegoz Januszewski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusj? nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Przewodniczecy Rady zamknEl dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez Wicepzewodniczecq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych sie"
podjgla uchwalg Nr nfiVllU289/2022 w sprawie zmian w budiecie Gminy Rybno na 2022 rok.

Uchwala stanowi zalecznik do protokolu.

lmlenny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalEcznik do protokolu.



3) wra2enia zqodv na oodw2szenie kapitalu zakladoweoo Zakladu Gosoodarki Komunalner w
Rvbnie So. z o.o

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnego Gtzegoea Januszewskiego o
pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Gzegoz Januszewski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusie. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez wcepzewodniczqcq
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych sig"
podj?la uchwale Nr [fiVlll/290/2022 w sprawie wyraienia zgody na podwytszenie kapitatu

zakhdowego Zakladu Gospodarki Komunalnej w Rybnie Sp. z o.o

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu..

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalacznik do protokolu.

4) lwra2enia zoodv na sDrzedaz nieruchomosci lokalowei wraz z drooa doiazdowa do nieruchomosci.

polozonei w miejscowosci Tuczki. stanowiacei wfasnosc Gminv Rvbno

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil siQ do Radnego Grzegoza Januszewskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Geegotz Januszewski pzedstawil opiniQ komisji stafych o proJekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokofu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Waldemar Reszka poinformowal, i2 podczas posiedzenia komisji zwr6cil sie o

dofinansowanie rozbudowy boiska w Tuczkach ze czgSci Srodk6w pochodzqcych ze speedazy
pzedmiotowej nieruchomoSci, a tym samym zakomunikowal, i2 swoje poparcie pro.lektu uchwaly

uzaleznia od faktu czQsciowego zwrotu pieniedzy na rzecz mieszkanc6w.

Radna - Elzbieta Rozentalska zwr6cila uwage, i2 solectwo Tuczki otzymalo nowq, w pelni

wyposazone SwietlicQ. Dalej stwierdzila, iZ nie spos6b zgodziC sig z twierdzeniem radnego Waldemara

Reszki, Ze solectwo Tuczki jako jedyne dofinansowuje Swietlice. Jej zdaniem, jak daje sie zauwazyc

czynie to wszystkie solectwa.

Radny - Sylwester Kasprowicz r6wnie2 zauwa2yl, 2e nie tylko solectwo luczki peeznaczalo Srodki z

funduszu soleckiego na doposa2enie Swietlic.



Radny - Waldemar Reszka stwierdzil, iz zadne solectwo nie partycypowalo w kosztach budowy

swieticy, zas solectwo Tuczki takie koszty ponioslo. zapytal na jaki zostanq pzeznaczone pieniqdze

ze sptzedazy przedmiotowej nieruchomosci.

w6jt Gminy Tomasz Wegnynowski w odpowiedzi wskazal, i2 na chwile obecne nie jest w stanie tego

okresliC, bowiem nieruchomosd nie zostala jeszcze spzedana.

Radny - Waldemar Reszka konkludujqc stwierdzil, skoro nieruchomoSd zostala ptzeznaczona na

spzedaz to pewnie sa plany co do wydatkowania pieniQdzy. Jak siq wyrazil, jego zdaniem bedE

,,lata6,, dziure budzetowq .

w6jt Gminy - Tomasz WQgrzynowski w odpowiedzi wyjasnil, i2 nie ma zagrozenia finans6w. Ponadto

poinformowal , 2e pteniadze ze sprzeda|y majqtku w poszczeg6lnych solectwach trafiaje do bud2etu

gminy. Nie rnohe zlozy' deklaracji co do ich ptzeznaczenia, poniewaz nie zasilaje w chwili obecnej

bud2etu.

Na tym dyskusje zakonczono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly peez V{ceptzewodniczEcE

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w gfosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14

Radnych, glosami:

-'11 - ,,z.a",

- 1 - ,,przeciw"

-2 - ,,wstrzymujqcych sie"
podjela uchwaQ Nr XXXVllU291r2022 w sprawie wyratenia zgody na sprzedai nieruchomoSci

lokalowej wraz z drogq dojazdowq do nieruchomo5ci, poloionej w miejscowosci Tuczki,

stanowiqcej wlasno66 Gminy Rybno

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glcsowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

5) wsokosci ekwiwalentu pieniezneqo za udziaf w dzialaniach ratowniczvch. akciach ratowniczvch.

szkoleniu lub cwiczeniu

Pzewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Gzegotza Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Gzegoz Januszewski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwafy wraz z

proponowana poprawkA do niniejszej uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad pro.iektem uchwaly.

Glcs zabrali:



Radny - Bogdan wantowski stwjerdzil, i2 wedtug niego zaproponowana kwota 18 zl jest zbyt niska i

nieadekwatna do stopnia narazania sie strazakow ochotnikow oraz nie rekompensuiq strat. Jego
zdaniem kwota ekwiwalentu za udzial w akcji ratowniczej powinna by6 znacznie wyzsza, biorec pod
uwagQ wysokosc obowiqzujEcej minimalnej stawiki godzinowej. stwierdzif, i2 dyskusja na ten temat
powinna odby6 siQ w szerszym gronie. Zaapelowal o odzucenie projektu uchwafy.

Radny - Gzegoz Januszewski odnoszqc sie do wypowiedzi pzedm6wcy zwr6cil uwage, i2 zostata

Juz wypracowana koncepcja co do wysokosci ekwiwalentu. Ponadto wskazaf, ze stra2acy ochotnicy,
opr6cz ekwiwalentu potrzebuiq w gl6wnej mieze wyposazenia w stosownq odziez ochronnq, czy
sprzet, kt6re zapewniaie bezpieczerlstwo podczas akcji ratowniczej. podkreslil 6wnie2, i2

zaakceptowana wysokosc ekwiwalentu, uzyska+a wczesniej poparcie zatzqdow poszczegolnych

jednostek OSP.

Radny - Bogdan wantowski zwr6cil siQ do obecnego pan piotra Bojarowskiego Komendanta

Gminnego zosP o informacje, ile czlonkow osP bralo udzial na zebraniach zazqdu poszczeg6lnych

jednostek. Odnoszqc sie do wypowiedzi radnego Gzegorza Januszewskiego stwierdzil, iz

najwa2niejszy jest czynnik ludzi. Spzet czy odziez ochronna, to nie wszystko.

Komendant ZOSP - Piotr Bojarowski poinformowal, i2 podczas zebtafi zatz4du gminnego, nie

toczono dyskusji nad zaproponowanq dzig stawkq ekwiwalentu. Vwrazil uznanie, 2e radni okazuja

wsparcie strazakom ochotnikom. Opr6cz tego wyjainil, 2e poszczeg6lne jednostki majq swoich

reprezentantOw w zarzqdzie gminnym. Osoby te majE prawo reprezentacji swoich jednostek, zatem
jego zdaniem nie ma potzeby dyskusji w szerszym gronie.

Radny - Waldemar Reszka jego zdaniem nalezy zauwa2y6,2e poswiecenie stra2ak6w ochotnik6w

powinno spotkac sie z wiekszym uznaniem ze strony wladz. Oswiadczyl, iZ |lry|-raza poparcie dla

radnego Bogdana Wantowskiego w kwestii wysokosci ekwiwalentu.

Radny - Sylwester Kasprowicz zwr6cil uwage, 2e po to dziala komisja, aby wypracowac pewne

rozwiEzania. I tak sie stalo, zas tMajqca dyskusja jest bezzasadna.

Radny - t-ukasz Glowacki stwierdzil, i2 najwazniejszq kwestiq jest dobre wyposazenie strazy w

odpowiedni sprzet i odzie2 ochronnE. Poza tym jak twierdzi, stra2acy swoje ekwiwalenty pzekazuje

na zecz swoich jednostek.

Radny - Bogdan Wantowski pzedstawil w jaki spos6b do tej pory ksztaltowaly sie stawki ekwiwalentu.

Jak twierdzi priorytetem powinien byc czynnik ludzki,.

Na tym dyskusje zakonczono.



Przewodniczacy Rady zamknql dyskusjq.

Po czym poddal pod glosowanie poprawke do niniejszego projektu uchwaly

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 1 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

poprawk? przyj?la

Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wicepzewodniczqcq Rady, poddal go pod gbsowanie

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 1 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych siq"

podjeta uchwale Nr XXXVlll/292l2022 w sprawie wysokosci ekwiwalentu pienieinego za ud2ial

w dzialaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ewiczeniu'

Uchwala stanowi zalecznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaqcznik do protokolu.

O godzinie 12:00 sale narad opuscil radny Pan Sylwester Kasprowicz. Stan osobowy Rady - 13

radnych.

6) ozviecia oroqramu ooieki nad zwierzetami bezdomnvmi oraz zaoobieqania bezdomnoscl zwierzat

na terenie Gminv Rvbno w 2022 roku

Pzewodniczecy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Gzegotza Januszewskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Grzegorz Januszewski paedstawil opiniq komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalAcznik do protokotu.

Pzewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

PzewodniczEcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwafy przez Wiceprz ewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podjela uchwaQ Nr xxxvlll/293r2022 w sprawie przy'jecia programu opieki nad zwierzQtami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnoSci zwierzqt na terenie Gminy Rybno w 2022 roku.



Uchwala stanowi zalacznik do protokolu..

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

7) zmianv uchwafu w sorawie zasad przyznawania oraz wvsokosci diet radnvch Radv Gminv Rvbno
Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sig do Radnego Gzegorza JanuszewsKtego o
pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan GEegorz Januszewski pzedstaw opinig komisji stalych o projekcie uchwafy.

Opinia stanowi zalecznik do protokolu.

Pzewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytah nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusie. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez wcepzewoonrczqca
Rady, poddal go pod gfosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady iS Radnych w obecnoSci 13

Radnych, glosami:

. -13 -,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrrymujqcych sig"
podjeh uchwah Nr nfiVllU294/2022 w sprawie zmiany uchwaly w sprawie zasad przyznawania

oraz wysokoSci diet radnych Rady Gminy Rybno.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu..

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalacznik do protokolu.

8) zm;anv uchwalv w sorawie zatwierdzenia olan6w oracv Komisii Radv Gminv Rvbno na 2022 rok.

PrzewodniczEcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil siQ do Radnego Gzegona Januszewskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie prqektu uchwaly.

Radny - Pan Gtzegorz Januszewski peedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

PzewodniczEcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad prolektem uchwafy.

Pytaf nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaNy przez Wceprz ewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13

Radnych, glosami:

- '13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podjQla uchwalQ Nr XXXV||U29S/2022 w sprawie zmiany uchwaly w sprawie zatwierdzenia
plan6w pracy Komisji Rady Gminy Rybno na 2022 rok.

Uchwala stanowi zalacznik do orotokolu..



lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaNy stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Radyo godz. 12: 15dogodz. 12'25 zarzqdzil pzerwe w obradach.

Po pzerwie Rada pzystqpi+a do realizacji koleinego punktu pozqdku obrad

Ad.T.Wolne wnioski i zapvtania,

clos zabrali:

Radny - Gzegoz Januszewski podziekowal za podjecie uchwaly dotyczqcej ekwiwalent6w za udzial

w dzialaniach ratowniczych. Ponadto, mieszkancom solectwa Rybno, wladzom oraz pracownikom

uzedu gminy oraz radnym podziekowal za pomoc i zaangazowanie pzy montazu oswietlenia na

Sciezce pieszo - rowerowej na trasie Debien-Rybno.

Komendant Gminny ZOSP w Rybnie - Piotr Bo.iarowski w imieniu wszystkich jednostek osP

dzialajqcych na terenie gminy Rybno wyrazil podzigkowanie za podjQcie uchwaly w sprawle

ekwiwalent6w za udzial w akcjach ratowniczych. Podkresli, i2 zasluguje na uznanie hkt, i2 gmina wraz

z Radq Gminy wspieraje jednostki OSP .

Radny - Bogdan wantowski poinformowal,2e na placu targowym nie dzialajq lampy oraz monitoring.

ponadto zwr6cil uwagQ, i2 w wyniku silnych wiatr6w, kt6re wystqpily w ostatnim czasie zniszczeniu

ulegly lamy w niektorych miejscach.

W6jt Gminy - Tomasz Wggzynowski w odpowiedzi wyjasnil, i2 wyjaSnil, i2 monitoring przestal dzialac

w wyniku pzeprowadzanego w swoim czasie remontu budynku Posterunku Policji. wskazal, i2

podjete zostaly dzialania, aby pzywr6ci6 jego dzialanie.

Dalej poinformowal, iZ lampy fotowoltaiczne kupowane se ze Srodk6w funduszu soleckiego. Zwr6cil

uwage, i2 w zakup lam dobrej jakoSci tzeba zainwestowac znacznie wigksze Srodki, zas pieniqdze

pochodzqce, w duzel mieze z funduszu soleckiego pozwalajq niestety na zakup lamp o niskiej

jakoSci.

sekretaz Gminy - Jolanta Jedrycka nawiqzujqc do postepujqcej eskalacji konfliktu rosyjsko-

ukraif skiego, poinformowala o podjQtych dzialaniach pzez zqd polski.

Radny - Rafal Gniazdowski zwrocil uwage, i2 jego wolq jest, aby monitoring byl sprawny' nie tylko w

celach zapewnienia bezpieczenstwa, ale tak2e zabezpieczenia materialu wizualnego dla cel6w

dowodowych .

Radny - Waldemar Reszka zapytal, czy gmina jest przygotowana na przyjecie uchodzcow.

W6jt Gminy - Tomasz Wegrzynowski w odpowiedzi zakomunikowal, i2 gmina jest odpowiednio

pzygotowana na podjecie stosownych dzialan w tym zakresie.



Ad.S.Zamkniecie obrad.

o godz.12:40 Pzewodniczqcy Rady Pan piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego poz?dku
obrad - zamknel obrad XXXVllt sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protokol zakoiczono.

P.tow#IPR
mgr Ewaffizhowtho

I

Do niniejszego protokofu zahcznik stanowi nagranie zawierajqce obraz

czAcY

10


